
Referat fra Bestyrelsesmøde
Bestyrelses afd. 2 - møde d. 1. december 2016 Kl. 19.00 
Sted: Bygholmen 22

Til stede er: Ivan, Mogens, Carsten, Ken og Karina

Dagsorden:

1. Opfølgning fra forrige møde

2. Hvad mangler at blive gjort færdigt fra “To do listen”? 
• Hvem gør hvad færdig? 
• Hvad skal udsættes til 2017? 
• Hvad skal på Listen og laves i 2017?

• Listen (google doc) er opdateret. 

3. Drøftelse af plantegninger til et eventuelt nyt Fælleshus i Odinsgade og hvad der 
skal med i planerne for dets indhold.

1. Ken laver ændringer i forhold til plantegningen og sender det til Jan.

4. Altaner - Hvad er nyt?, og hvad mangler før vi kan præsentere forslag/tilbud til 
beboerne? Hvad er vores anbefaling til beboerne, hvad giver bedst mening? 

1. Intet nyt under solen - meget lidt info fra administrationen. Vi kan ikke 
lave anbefalinger uden noget konkret. Punktet skubbes til kommende 
møder i 2017.

5. Indkaldelsen til ekstraordinært beboermøde 
• Vi skal have fastlagt forslag til en dato? 

• Forslag d. 7, 8 eller 9 februar. (uge 6)
• Vi skal have fundet ud af hvad dagsorden for mødet skal være? 

• Altaner - kollektiv eller råderet
• Mågebekæmpelse - penge til løsning

• Hvem vil vi stille som forslag til at være dirigent? 
• Carsten Borup, beboerrådgiver

• Hvornår vi skal afholde forberedelse møde, hvor dirigent også sidder 
med?

• Ugen før - fx. mandag d. 30. januar eller onsdag d. 1. december.  
   
6. Eventuelt



1. Orientering fra Ken om korrespondance med Jan vedr. bl.a. altaner. 
2. Sendt brev til Stefan vedr. stien i Odinsgade, og fjernelse af denne. 
3. Orientering om iPads - burde komme i løbet af december
4. Bankospil - kører fortsat efter bogen - der er købt præmier til de næste 

par spil i 2017

7. Næste møde
1. Onsdag d. 11. januar 2017


